

朝陽科技大學 095學年度第1學期教學大綱
Study and Reading of Environmental Literature 環境文獻研讀

當期課號	7212	Course Number	7212
授課教師	王敏昭	Instructor	WANG,MIN CHAO
中文課名	環境文獻研讀	Course Name	Study and Reading of Environmental Literature
開課單位	環境工程與管理系碩士班二A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	3	Credits	3
課程目標	選取有關環境工程與管理領域之當今科技文獻為教材。在學期開始，講授有關科技文獻結構之意義及格式。相對應者，課堂講授時亦特別強調循序完成碩士論文研究有關之文獻搜集程序及方法。所有之閱讀文獻及講授教材均為英文材料，以增強學生瞭解及組織英文材料之能力。	Objectives	Selected literature in English regarding the fields of environmental engineering and management is used as teaching materials. At the first beginning, the scientific reports including the significance of their structures and formats are introduced. Correspondingly, the approaching and process of finishing a Master thesis are also emphasized in the lectures. All reading and teaching materials are in English to enhance students' ability in understanding and synthesizing English materials.
教材	Updated literature from Journals regarding environmental science and technology.	Teaching Materials	
成績評量方式	期中與期末考試；讀書報告與口頭報告	Grading	Mid-term and final examinations; reading reports and presentations.
教師網頁	-		
教學內容	解釋及評析有關環境管理及工程之最新文獻。訓練學生搜集文獻，以及對搜集得材料及知識之篩選及組織。	Syllabus	Interpretations and evaluation of the updated literature regarding environmental management and engineering. The training of students' capability in searching the literature, and in screening and synthesizing the collected materials and knowledge.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。